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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

 

 

 
 
 

KLASA: 024-05/24-01/27 
URBROJ: 2170-1-03-04-24-6 
Rijeka, 14. ožujka 2024. 
 

 

ZAPISNIK 
SA 11. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 

11. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 14. ožujka 2024. godine (četvrtak) u 17:00 sati u 
prostorijama Mjesne samouprave, Zametska 6. 

Sjednici su bili nazočni: 

 Robert Forempoher, predsjednik VMO 
 Branko Miljak zamjenik predsjednika VMO  
 Dražen Mataja, član VMO 
 Biserka Perman, članica VMO 
 Klaudio Lazarić, član VMO 
 Nenad Srdoč, član VMO 
 Ćenan Beljulji- član VMO 
 Višnja Mohorovičić, tajnica MO 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Sveti Nikola, Robert Forempoher i predložio sljedeći 

 

DNEVNI RED 

1. Korištenje dvorane MO Sveti Nikola i zahtjevi Waldorfske škole 
2. Realizacija prioriteta 2023. –zamjenska lokacija 
3. Zaprimanje prijedloga malih komunalnih akcija za 2025. godinu 
4. Dopisi građana 
5. Razno 

 

 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

Usvajanje zapisnika s 10. sjednice VMO Sveti Nikola: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
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AD 1 Korištenje dvorane MO Sveti Nikola i zahtjevi Waldorfske škole 
 
Predsjednik Vijeća, Robert Forempoher obavijestio je članove o zahtjevima škole i roditelja za 
korištenjem dvorane, te o traženju Direkcije za mjesnu samoupravu da se dostavi popis aktivnosti, 
vremena održavanja te odgovornim osobama-nastavnicima. Nakon kraće rasprave Vijeće je 
jednoglasno donijelo slijedeći: 
 
Zaključak: Prisutni članovi vijeća jednoglasno su se složili sa prijedlogom članice Vijeća gđe. 
Biserke Perman da se Gradonačelniku uputi dopis sa upitom zašto se u najam bez naknade 
dalo privatnoj školi prostor kojeg roditelji djece plaćaju kao naknadu za nastavu 
 
AD 2 Realizacija prioriteta 2023. –zamjenska lokacija 
 

 Mjesni odbor je zaprimio je informaciju od Rijeka plusa da stavku prioriteta iz 2023. godine 
pod nazivom „Postava zaštitnih fleksibilnih stupića na dijelu prilaza stambenoj zgradi u Ulici 
Jože Vlahovića 12“ nije potrebno realizirati jer je postavljeno prometno ogledalo i osigurana 
preglednost, te se od Vijeća MO Sveti Nikola traži zamjenska lokacija. 

Zaključak: Prisutni članovi vijeća primili su informaciju na znanje, te jednoglasno odlučili da 
se Rijeka plusu uputi e-mail kako slijedi: Vijeće MO Sveti Nikola se izričito protivi prenamjeni 
sredstava za postavu fleksibilnih stupića na predmetnom prilazu za neki drugi zahvat i zahtjeva 
postavu istih kako je predviđeno i usvojeno planom za 2023. godinu . Postava stupića je zatražena 
u svrhu onemogućavanja nepropisno parkiranih vozila na prilazu i s vaše strane obrađena, 
odnosno odobrena. Vijeće izražava nezadovoljstvo izvješćem o realizaciji za predmetnu stavku 
koje je 13. ožujka 2024. zaprimilo od nadležnog Upravnog odjela za komunalni sustav i promet u 
kome navodite da je Vijeće odustalo od realizacije predmetne stavke što nije točno. Vijeće traži da 
se u što hitnijem roku realizaciju stavke kako je usvojena planom za 2023. godinu. 

 Od Upravnog odjela za komunalni sustav i promet zaprimljena je 13. ožujka putem e-maila 
informacija o stanju realizacije radova po prioritetima iz 2023. godine, te informacija kada 
se misli početi s radovima utvrđenim kao prioriteti za 2024. godinu. Vijeće je razmotrilo 
dostavljeno te nakon kraće rasprave donijelo slijedeći: 

Zaključak: Nakon zaprimljenih očitovanja nadležnih Upravnih odjela o realiziranim prioritetima iz 
2023. godine, kao i pojašnjenju o postupcima koji prethode realizaciji prioriteta za 2024. godinu, 
Vijeće će nastaviti s aktivnostima zaprimanja i obrade, odnosno sastavljanja konačne liste 
prioriteta za 2025. godinu. Vijeće je obraćanjem svim nadležnima koji sudjeluju u postupku 
realizacije prioriteta namjeravalo skrenuti pozornost na višegodišnje kašnjenje u realizaciji i time 
narušavanje povjerenja prema Vijeću od strane građana. Također se predlaže zatražiti dostavu 
jednog primjerka i troškovnika projekta građevinske rekonstrukcije ulaza i izlaza sa dvoetažnog 
parkirališta u Crnčićevoj ulici 5.  

AD. 3 Zaprimanje prijedloga malih komunalnih akcija za 2025. godinu 

 Predsjednik Vijeća, Robert Forempoher obavijestio je članove o početku zaprimanja zahtjeva 
građana za 2025. godinu u periodu od 11. do 29. ožujka 2024. godine.. Vijeće donosi 
slijedeći: 

Zaključak: Obzirom na Zaključak iz točke 2 zaprimati će se svi zahtjevi i poslati na 
obradu 

AD 4. Zahtjevi građana 

 Ovlašteni predstavnik zgrade Ivekovićeva 5 moli iscrtavanje x oznake da se ne parkira ispred 
prolaza do same zgrade 
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Zaključak: Vijeće je jednoglasno podržalo prijedlog-uputiti e-mail Rijeka plusu da se 
iscrta iz redovnog održavanja  

 Stanar traži betoniranje staze kroz zelenu površinu Ivana Luppisa s južne strane do klupa za 
sjedenje i do parkirališta koja je kod svake kiše neprohodna 

Zaključak: Vijeće je jednoglasno podržalo prijedlog s uputom da se isti uvrsti na listu 
prioriteta za 2025.godinu 

 Prijedlog stanara ulice Ivana Matetića Ronjgova da se kod kućnog broja 3 iscrta pješački 
prijelaz  
 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno podržalo prijedlog, te odlučilo da će se još jednom 
poslati upit putem e-mail Rijeka plusu da se očituju o mogućnosti izvedbe pješačkog 
radi eventualnog uvrštavanja zahvata u prioritete za 2025. 
 

 Zahtjev stanara da se postavi usporivač prometa kod Crnčićeve 9  

Zaključak: Vijeće će inzistirati na postavi usporivača bez obzira na stalno odbijanje od 
strane Rijeka plusa i nadležnog Odjela. Jednoglasno je podržan prijedlog i uvrstiti će 
se na listu prioriteta za 2025.godinu. Također je zaključeno da se upita putem e-maila 
Rijeka plus što je s brojanjem prometa i brzine u Crnčićevoj ulici što se smatra 
preduvjetom za postavu traženih usporivača 

 Pritužba stanara da se prebrzo vozi ulicama oko OŠ Eugen Kumičić –Vidovićeva cesta i 
Giuseppe Carabino. Nakon kraće rasprave Vijeće je donijelo jednoglasno slijedeći: 

Zaključak: Uputiti e-mail MUP-u , Rijeka plus i Upravnom odjelu za komunalni sustav i 
promet sa zahtjevom stranke u cilju da se Vijeće informira kakav je postupak kod 
postave kamere za nazor brzine kretanja vozila 

 Upit stranke u vezi vraćanja posuda za otpad na staru lokaciju u Crnčićevoj ulici brojevi od 
4-12, te prijava nepreglednosti vertikalne prometne signalizacije u vezi jednosmjernog 
prometovanja tim dijelom Crnčićeve 

Zaključak: Premještaj posuda za otpad nije u planu radi vrlo skorog uklanjanja istih, 
te prelazak na novi način skupljanja komunalnog otpada. U vezi prometne signalizacije 
Vijeće podržava primjedbu stranke te se jednoglasno odlučuje uputiti dopis stranke 
Rijeka-plusu na očitovanje i postupanje 

 

AD 3 Razno 
Pod razno nije bilo rasprave 

Sjednica je završila u 19:30 sati.   

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3)stranice. 

 

Zapisničar– referent za mjesnu samoupravu: 
 

Višnja Mohorovičić 

Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
 

Robert Forempoher 
 


